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Protokoll styrelsemöte den 9 december kl 18.30 

Plats: Kansliet, Kullavägen 

Närvarande: Margareta Swartz Vogel, Magnus Dahlin, Lisa Gezelius, 

Jenny Norell, Solvieg Almqvist 

Frånvarande: Niclas Bodén, Christoffer Borgsjö, Mats Amlé, Ted 

Liljenborg, Kristina Hellsvik 

1. Mötets öppnande 

Ordföranden förklarar mötet öppet 

 

2. Val av justerare 

Till justerare valdes Solvieg Almqvist 

 

3. Genomgång av föregående protokoll  

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna 

 

4. Avtackning Esko och Yvonne 

Esko var förbi på mötet och vi fick chansen att tacka av honom. Yvonne har blivit 

avtackad för sin tid i klubben av Margareta under dagen.  

 

5. Ekonomi - budget 2022 

Generell diskussion. Budgetförslag kommer till nästa styrelsemöte. 

 

6. Arvoderade uppdrag 2022 

Christoffer får i uppdrag att uppdatera rollbeskrivningarna för de arvoderade 

uppdragen.  

 

7. Kolmården cup 

Vi går igenom status för Kolmården Cup. Ted träffar Erik för genomgång och 

avstämning av aktivitetslista. Magnus tar kontakt med djurparken för diskussion om 

sponsring. 

 

8. Kansli och anläggning - avstämning 

Tobias har kontakten med Norrköpings kommun gällande avloppen nere på 

Sandvikens IP.  

Tobias önskar att vi planerar in för investering av robotar på Kullevi samt inköp av en 

fyrhjuling. 
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Kiosken behöver ses över och rustas inför nästa säsong. En kioskansvarig behöver 

utses också då Inga inte är tillgänglig längre för detta uppdrag.  

 

9. Övriga frågor 

 

a. Information om uppdraget gällande hemsida  

Ingen information i dagsläget och vi bjuder in LIU-studenterna till nästa 

styrelsemöte. 

 

b. Erbjudande om ledarutbildning från Bebben 

Bebben erbjuder att ha en ledarutbildning i ERA-hallen. Styrelsen säger ja till 

detta och Margareta tar kontakt med honom om det. 

 

c. Lagfoto 

Vi säger nej till lagfoto 

 

d. Puck till kommande digitala möten 

Vi behöver göra en inventering på hela kontoret och det gör vi efter nyår.  

Magnus köper in en puck så länge. 

 

10. Nästa styrelsemöte 18 januari kl 18.30 

 

11. Mötet avslutas 

 

Ordförande    Sekreterare 

 

__________________   ________________ 

Margareta Swartz Vogel   Jenny Norell 

 

 

Justerare 

 

___________________ 

Solvieg Almqvist 
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